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Buitenlandse puppy-exporteurs  -  Erkenning

Het illegaal verhandelen van puppy’s uit het buitenland naar België blijft een oud zeer. 
Het kwam al herhaaldelijke keren aan bod in de commissie. In 2012 bracht een 
verkeersongeval in Duitsland met een transport van puppy’s vanuit Slowakije naar ons 
land het probleem ook onder de aandacht.

1. Werd deze Slowaakse handelaar, de zogenaamde vennootschap “puppy export 
s.r.o.”, ondertussen reeds van de lijst van erkende landen en kwekers die voldoen 
aan de voorwaarden uit bijlage III van het KB van 27 april 2007 geschrapt?

Indien niet, hoe verklaart de minister dat deze Slowaakse kweker-handelaar nog 
steeds puppy’s kan exporteren naar Vlaanderen terwijl toen gebleken is dat geen 
enkele puppy gevaccineerd was en correct paspoort had?

2. Hoe wordt de lijst bedoeld in artikel 19/5 KB van 27 april 2007 bijgehouden? Gebeurt 
dat in overleg met het Waalse Gewest en het Brusselse Hoofdstedelijke Gewest? Is 
er hier geen risico op 3 verschillende lijsten?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 65 van 4 oktober 2016
van SABINE VERMEULEN

1. U verwijst naar een ongeval dat plaatsvond in 2012. Aangezien dierenwelzijn pas 
sinds 1 juli 2014 een Vlaamse bevoegdheid is, kan ik hier dan ook geen uitspraak 
over doen. Sinds mijn aantreden zijn mij in elk geval geen overtredingen van de 
voorwaarden voorzien in de dierenwelzijnsregelgeving door deze kweker gemeld en 
heb ik dus geen aanleiding gehad om deze van de lijst te schrappen.

2. Elk Gewest houdt zijn eigen lijst bij. Er is regelmatig overleg tussen de drie 
Gewesten, maar dit sluit niet uit dat de lijsten verschillen.


